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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-___/2023  

_____.2023. године 

 

 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

са 18. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 07.06.2023. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 17:00 часова 

 

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно 

(председавајућа), заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Борко Вујовић 

Миливоје Јеремић, Младенко Марковић, Игор Мариновић, Милија Кулашевић, Верица 

Маричић и Живан Ршумовић и начелница Управе Биљана Старовла.   

 

Председница је предложила дневни ред и пошто није било предлога за допуну 

дневног реда, дневни ред је дат на гласање и усвојен са 9 гласова „ЗА“ 

 

  

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ 

ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2023. ГОДИНУ  
 

2. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ ОПЕРАТИВНОГ ШТАБА ЗА 

ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

 

3. КОНТРОЛА НАМЕНСКОГ ТРОШЕЊА СРЕДСТАВА ОДОБРЕНИХ 

СПОРТСКИМ УДРУЖЕЊИМА ПО ОСНОВУ ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА ЗА 

2. КВАРТАЛ И ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА СЛЕДЕЋИ КВАРТАЛ 

 

4. ОДЛУКЕ О ЗАХТЕВИМА ГРАЂАНА ЗА ИЗВОЂЕЊЕ 

ИНФРАСТРУКТУРНИХ РАДОВА УДРУЖИВАЊЕМ СРЕДСТАВА У 2023. 

ГОДИНИ 

 

5. РАЗНО 

 

 Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

 

 Председавајућа Мирјана Ђурић је у уводној речи обавестила већнике да су предлог  

Одлуке о  изменама и допунама Одлуке о буџету за 2023. године добили у материјалу за 



2 
 

седницу, да је у оквиру јавне расправе о нацрту одлуке одржан отворени састанак коме су 

присустовали и чланови Већа. Додала је да је на отвореном састанку члан Градског већа 

задужен за буџет и финансије Миодраг Петковић детаљно образложоо нацрт одлуке 

истакавши да је вишак прихода из претходних година распоређен на позиције са којих ће 

се та средства искористити за инфраструктурне радове на територији Градске општине 

Севојно у 2023. години и да је Нацртом Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

Градске општине Севојно за 2023. годину буџет градске општине увећан са 37.396.000,00 

динара на 43.505.375,00 динара. Потом је отворила дискусију. Пошто није било 

заинтересованих за дискусију, председница је предлог Одлуке о изменама и допунама 

Одлуке о  буџету Градске општине Севојно  за 2023. годину дала на гласање и он 

једногласно усвојен са 9 гласова „ЗА“. 

   

2. тачка дневног реда 

 

 Председница Мирјана Ђурић је обевестила присутне да је након разговора са 

начеликом Градске управе за инспекцијске послове и комуналну милицију и његовим 

сарадницама договорено да се у складу са чланом 12а Одлуке о организацији  и 

функционисању цивилне заштите на територији града Ужица и уз сагласност Градског 

штаба за ванредне ситуације, у Градској општини Севојно образује Оперативни штаб за 

ванредне ситуације. Задатак Оперативног штаба за ванредне ситуације Градске општине 

Севојно је да спроводи наредбе Градског штаба за ванредне ситуације и организује 

спровођење задатака цивилне заштите у складу са њима. Председница је затим предочила 

да је потребно да се решењем именују чланови Оперативног штаба кога чине председник 

општине - комадант штаба, заменик председника општине - заменик команданта и 5 

чланова. Предложила је да Оперативни штаб чине чланови Већа задужени за комуналну 

ифраструктуру, заштиту животне средине, пољопривреду, здравство и информисање, а 

затим отворила дискусију.  

Већник за пољопривреду Младенко Марковић је поставио питање да ли би било 

целисходно да се у састав Оперативног штаба укључе командир станице полиције у 

Севојну, директор основне школе и главна сестра амбуланте. У дискусију се укључио члан 

Већа Милија Кулашевић који је указао да се Оперативни штаб Градске општине Севојно 

образује уз сагласност Градског штаба за ванередне ситуације и да су  представници органа 

града у чијем делокругу су ти послови већ укључени у Градски штаб за ванредне ситуације. 

Председница је затим додала да ће Оперативни штаб предложити Градском штабу 

поверенике и заменике повереника и да ће то бити оперативни људи из свих делова Севојна. 

       По завршетку дискусије председница је дала предлоге на гласање. Веће је једногласно 

донело закључке којим се утврђују предлог Одлуке о образовању Оперативног штаба за 

ванредне ситуације Градске општине Севојно и предлог Одлуке о именовању чланова 

Оперативног штаба за ванредне ситуације Градске општине Севојно и исти достављају 

Скупштини на разматрање и усвајање. 

 

3. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки био је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић. Информисао је чланове Већа да је Карате клуб „Севојно“ доставио 

периодични наративни извештај и захтев за одобравање средстава за 3. квартал. Будући да 

су средства за 2. квартал утрошена у складу са програмом, предложио је да се Карате клубу 
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„Севојно“ одобре средства за 3. квартал. Затим је председница дала предлог на гласање и 

он усвојен је са 9 гласова „ЗА“. 

 

4. тачка дневног реда 

 

 Известилац по овој тачки дневног реда био је заменик председника Мијодраг Пејић. Он 

је истакао да су након последње седнице Већа приспела два захтева за асфалтирање путева 

удруживањем средстава са грађанима. Први је захтев Ђорђа Раковића за асфалтирање 200 

m пута у засеоку Младово. Истакао је да је урађен предмер радова и предложио Већу да се 

овај захтев прихвати уколико подносилац захтева прибави доказ да су решени имовинско-

правни односи, односно уз обавезу подносиоца захтева да прибави оверену изјаву сродника 

да нема сметњи за извођење радова.  

 Предлог је дат на гласање и усвојен је са 9 гласова „ЗА“. 

 Други захтев поднео је Милан Ерић за асфалтирање крака Моравске улице на 

Трешњици у дужини од 63 m. Пејић је обавестио чланове Већа да је урађен предмер радова 

и предложио да се захтев прихвати.      

 Предлог је дат на гласање и усвојен са 9 гласова „ЗА“. 

 

5. тачка дневног реда 

 

 Под тачком разно није било дискусије. 

       Седница је завршена у 17:45 часова. 

 

 

Записник водила:                                   

Биљана Старовла 

                                                                                                      ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                              Мирјана Ђурић         


